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ZAPISNIK 

 
13. redne  seje sveta KS Vanganel, ki je bila v četrtek, 12.12.2024 ob 17. uri v sejni sobi 
krajevne skupnosti. 
 
Prisotni člani sveta: Vili Krmac, Karmen Zorko, Rosana Bucaj , Boris Mahne, Iztok De 
Faveri  
 
Odsoten: Damjan Babič, Maja Šeblaj 
 
Predsednik pozdravi prisotne, ugotovi sklepčnost, od 7 članov prisotnih 5 ter predlaga 
naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 12. redne seje sveta KS z dne 24.10.2024 
2. Aktivnosti  KS 2024; 
3. Potrditev FN za leto 2025; 
4. Razno 
 
Dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 

AD 1  
POTRDITEV ZAPISNIKA 12. REDNE SEJE SVETA KS VANGANEL 

 
Predsednik poroča: člani sveta  so po pošti prejeli zapisnika 12. seje sveta KS Vanganel, z dne 
24.10.2024. Člani sveta na zapisnik niso imeli pripomb, zato so soglasno s 5 glasovi ZA,  nihče 
proti , sprejeli naslednji 
SKLEP štev. 64-13: 
Potrdi se zapisnik 12. redne seje sveta KS Vanganel.  
 
 

AD 2 
AKTIVNOSTI KS 2024 

 
 

Poroča predsednik: 
KS je v letu 2024 izvedla vse zastavljena naloge v skladu s sprejetim planom. 
Projekt Hliban (NRP) je zaustavljen, zaradi stečaja izvajalca del. MO Koper gre v ponovni razpis. 
Projekti kanalizacije Guci so narejeni, potrebna je potrditev dokumentacije in zbrati podpise 
krajanov. 
Nadaljuje se gradnja optike, KS nudi pomoč pri zbiranju soglasji krajanov. 
Na MO Koper je bil sklican sestanek z županom na temo predlog NRP 2025-2028. KS Vanganel 
ostaj  Hliban in cesta Bonini – Prade, namakanje Vanganelske doline. 
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AD 3 
POTRDITEV FINANČNEGA NAČRTA ZA LETO 2025 

 
Poroča predsednik: 
Finančni načrt za leto 2025 je bil usklajen glede na prihodke in planirane prihodke. 
Člani prejmemo predlog FN v pregled. 
Na podani predlog FN 2025, člani sveta niso imeli pripomb.(priloga k zapisnik) 
Soglasno s 5 glasovi ZA, nihče proti, so sprejeli naslednji 
SKLEP štev. 65-13: 
Potrdi se Finančni načrt KS Vanganel za leto 2025. 
 

Ad 4 
RAZNO 

4.1. 
Teniško društvo Vanganel naproša za uporabo dvorane, kjer bi z malčki iz vrtca Vanganel izvedli 
teniške urice v času od decembra-marca, enkrat tedensko po 1 uro. 
Člani sveta soglasno s 5 glasovi ZA sprejmejo naslednji 
SKLEP štev. 66-13 
Teniškemu društvu Vanganel se brezplačno odda uporabo dvorane v uporabo za izvajanje 
teniških uric z otroci vrta Vanganel za čas od decembra do marca. 
 
4.2 
Karmen Zorko, članica sveta iz Boninov predla prošnjo krajanke o postavitvi dodatnegaa črnega 
kontejnerja pred hišo, glede na to, da je invalidna oseba in ne more odnašati smeti na oddaljen 
ekološki otok. 
Vlogo o namestitvi črnega kontejnerja se posreduje na Marjetico Koper.  
 
Predsednik sejo zaključi ob 18. uri. 
 
Zabeležila:     Predsednik sveta KS: 
Marica Babič     Vili Krmac 
 
 
 


